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Zápis z jednání 
 
 
 
 
Zápis z jednání MK Jarošov 
 
Přítomni Jan Zapletal, Dagmar Vlčková, Věra Nálepová, Bohdana Jančíková, Jiří Kolaja, Jan 

Vydlák, Dušan Jakšík, Jiří Plášek 

Omluveni Věra Mikulková, Rostislav Prchlík 

Místo konání      Jarošov  - Hasičská zbrojnice Datum a čas 19. 1. 2017 v 18:00 
 
1. Úvod 
Jednání zahájil předseda komise pan Jan Zapletal, seznámil s programem jednání, který byl odsouhlasen. 
 
2. Kontrola úkolů 
 
RM 
 
03/04/2016/MK JA 
Znovu žádáme město o řešení neutěšeného vzhledu při vjezdu do čtvrti Jarošov v souvislosti s neúdržbou  
prostor kolem areálu pivovaru.  
Odpověď SMM-LP: Podle § 58 zákona o obcích může obec, tj. rada obce v samostatné působnosti, 
případně obecní úřad, pokud mu to rada obce svěří, podle správního řádu v souvislosti s narušováním 
vzhledu obce ukládat pokuty za správní delikty právnické osobě a fyzické osobě, která je podnikatelem, a 
neudržuje čistotu a pořádek na pozemku, který užívá nebo vlastní, tak, že naruší vzhled obce. MK jako 
poradní orgán Rady města může tedy požádat RM o řešení dlouhodobého problému. 
MK bere na vědomí a žádá tímto RM o řešení tohoto dlouhodobého problému. 
Úkol v řešení - odpověď nedodána 

 
 
 
3. Různé 
 
Předseda informoval členy o změně ve způsobu hlášení místního rozhlasu. 
Předseda informoval členy o harmonogramu prací na opravě tělocvičny/kulturního sálu: oprava proběhne 
v letních měsících. 
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SMM 
02/09/2016/MK JA 
Místní organizace HS Jarošov se obrátila s dotazem, zda by nebylo možné najít náhradní řešení na nové 
kontejnerové stání, které je umístěno u vchodu do hasičárny. Součástí kontejnerového státní je i nádoba na 
sklo, která je neustále obklopena střepinami, které zasahují často až ke vchodu do hasičárny, kde je častý 
pohyb lidí.  
Stanovisko MK: Podporujeme návrh hasičů. Ukázalo se, že nádoba na sklo umístěná přímo na 
cyklistické stezce je problém, který před instalací nikoho nenapadl. Navrhujeme vyměnit nádobu na 
sklo za nádobu na sběr elektroodpadu. 
SMM – Z.K.: Nádoba na drobný elektroodpad je mnohem větší než nádoba na sklo a v uvedeném prostoru 
by byl problém s jejím umístěním i vývozem. Nádoba na sklo do kontejnerového stání patří a i vzhledem 
k blízkosti obchodu, kdy lidé většinou v rámci nákupu vyhazují různé nevratné láhve, považujeme její 
přítomnost za žádoucí. Pokud je ovšem problém s rozbitým sklem v okolí nádoby, bude nádoba na žádost 
MK Jarošov z uvedeného místa odvezena. 
Stanovisko MK: Bere na vědomí. K problému se MK ještě vrátí na dalších jednáních. Úplné 
odstranění nádoby na sklo MK nepovažuje za rozumné. Pokusíme se najít nějaké jiné řešení. 
 
03/09/2016/MK JA 
Byl vznesen dotaz, zda existuje vyhláška o umísťování a rozsahu městského osvětlení. Jeví se nám, že 
některá místa /ulice/ jsou nedostatečně osvětlena. Bylo by vhodné provést kontrolu ve večerních hodinách. 
SMM_ZM: Přímo vyhláška na veřejné osvětlení neexistuje. Veřejné osvětlení v obci se obecně řídí 
zákonem o pozemních komunikacích č. 13/1997 Sb. a technickými normami, zejména normami ČSN 
13201–1 až 4 osvětlení pozemních komunikací. Důsledek nedostatečného osvětlení některých ulic je to, že 
v dobách budování veřejného osvětlení byly tyto normy jiné, než jsou teď a mnohdy se ani dle norem 
nebudovalo. Rekonstrukce a budování veřejného osvětlení v současné době již splňuje platné normy. 
Nelze a ani není reálné obnovit celé veřejné osvětlení najednou, tak aby splňovalo současnou normu. Ale 
postupnou obnovou veřejného osvětlení se docílí kvalitního osvětlení. 
Stanovisko MK: Bere na vědomí. 
 
04/09/2016/MK JA 
Na sídlišti Louky se nachází u každého domu lavky, které bohužel nesplňují tento účel, neboť chybí 
dřevěné výplně. 
SMM – Z.K.: Vedeme v patrnosti, že jsou některé lavičky na sídlišti Louky v Jarošově ve špatném stavu. 
V roce 2016 bylo v Jarošově na sídlišti Louky zrekonstruováno celkem 34 laviček v okolí dětského hřiště a 
dalších cca 14 laviček v okolí bytových domů. Přednostně byly řešeny požadavky zaslané zástupcem 
(předsedy) SVJ bytových domů. Je tedy žádoucí, aby zástupci jednotlivých bytových domů nebo bloků 
bytových domů zaslali žádost o rekonstrukci a město bude lavičky následně rekonstruovat v pořadí dle 
zaslaných žádostí a především dle finančních možností.  
Stanovisko MK: Bere na vědomí. Zvolený postup považujeme za správný a budeme informovat SVJ, 
aby o okolí svých domů informovali prostřednictvím svých zástupců. 
 
 
4) Závěr 
 
Předseda poděkoval za účast. Příští jednání komise 16. 2. 2017. 
 
 
 
http://www.mesto-uh.cz/Folders/23868-1-Mistni+komise+Jarosov.aspx 
 
 
Zapsal: Jan Zapletal   
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